
 
Protokollsanteckning 
 
Kommunfullmäktige (KF) 14 dec 2020 
 
 
Ärende: Förslag till avfallstaxa 2021 
 
Från den styrande politiska koalitionen vill vi uttrycka betydelsen av att fortsätta jobba för 
att erbjuda miljömässiga insamlingsalternativ till en rimlig kostnad. Huddinge kommun har 
flera gånger uppmärksammat SRV på frågan. 
 
SRV har efter dialog med ägarkommunerna återkommit med ett reviderat förslag till ny 
avfallstaxa 2021. Vi välkomnar att vi därmed har ett förslag som troligen alla 
ägarkommuner kan ställa sig bakom. Bakgrunden till dialogen var att det tidigare förslaget 
innehöll en kraftigare höjning för den fastighetsnära tjänsten ”Sortera hemma”. Detta 
förslag har nu ändrats i och med detta nya förslag, och detta välkomnar vi. 
 
Enligt tidigare beslut i samtliga ägarkommuner 2015 är inriktningen på området att 
skillnaden i pris mellan tjänsten ”Sortera hemma” och tjänsten ”Matavfallssortering” ska 
fasas ut. Det nya förslaget innebär att mellanskillnaden istället ökar, om än i mycket 
mindre omfattning än i det ursprungliga förslaget. Kommunfullmäktige beslutade senast i 
december 2019, helt i linje med nämnda inriktning, att avgiften för tjänsten Sortera 
hemma på sikt inte bör överstiga nivån för ett matavfallsabonnemang. 
 
Utifrån ett miljöperspektiv är det positivt att insamlingen kan ske nära hushållet. 
Miljöprogrammets mål 69 (från avfallsplanen) innebär därför att 60 procent av 
enbostadshusen ska ha fastighetsnära insamling år 2020, något som ägarkommunerna idag 
är mycket långt ifrån. 
 
 
För den styrande koalitionen i Kommunfullmäktige 
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